
Projekt protokołu nr 4/2024
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 19 września 2024 r.

Obrady rozpoczęto 19 września 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:56 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Ewa Czubek
2. Wiesław Fąfara
3. Jakub Gładysz
4. Halina Mińczuk
5. Michał Nowak
6. Adam Oczoś
7. Marek Piasecki
8. Marcin Wołyniec

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad o pkt. „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia
dotychczasowej drogi powiatowej ul. Piotra Skargi (droga nr 2066 O) w Kędzierzynie-Koźlu
do kategorii dróg publicznych gminnych oraz ustalenia jej przebiegu”..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

3. Przyjęcie protokołu nr 3/2024 z 22 sierpnia 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 3/2024 z 22 sierpnia 2024 r..

Wyniki głosowania



ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

4. Poprawa płynności ruchu w mieście – rozwiązania problemu w zakresie połączenia dróg
wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie Ronda Milenijnego.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, przewodniczący
komisji Adam Oczoś, radny Wiesław Fąfara.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej
ul. Piotra Skargi (droga nr 2066 O) w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych
gminnych oraz ustalenia jej przebiegu.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, kierownik wydziału
Zarządzania Drogami Marek Mazurkiewicz, przewodniczący komisji Adam Oczoś, radni:
Wiesław Fąfara, Marek Piasecki oraz Jakub Gładysz.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej ul.
Piotra Skargi (droga nr 2066 O) w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych
gminnych oraz ustalenia jej przebiegu..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze
wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławięcice.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze
wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławięcice..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni.

W dyskusji udział wzięli: kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Planowania
Przestrzennego Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, przewodniczący komisji Adam Oczoś, radny
Marek Piasecki.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 296/5 i 306 k.m. 2,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Przyjaźni..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu
krajobrazowego województwa opolskiego”.

W dyskusji udział wzięli: kierownik referatu Planowania Przestrzennego Tomasz Jamielucha,
przewodniczący komisji Adam Oczoś, radni: Michał Nowak, Marcin Wołyniec, Wiesław
Fąfara oraz Marek Piasecki.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu „Audytu krajobrazowego
województwa opolskiego”..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec



9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

10. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


